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Referat fra generalforsamling den 20. november 2021 i Vissenbjerghallen 

Generalforsamling 

1. Dirigent Christian, Ørbæk Marked 

2. Beretning ved formand Otto Skak. Vedhæftet. 

Anders SIF spurgte ind til, hvorfor der skal søges via DGI og DIF, som Mogens Lorenzen svarede på. 

Tingene gik meget stærkt omkring hjælpepakkerne og i ministerierne er man ikke enig om hvor By 

og Markedsfest hører til. 

Beretning herefter godkendt. 

 

3. Regnskab fremlagt af Allan Nielsen. Vedhæftet og godkendt. 

 

4. Forslag om vedtægtsændringer som Mogens Lorenzen gennemgik. Godkendt 

 

5. Kontingent ingen ændringer ift. de vedtagne kontingenter fra sidste generalforsamling. 

 

6. Valg Per Madsen, Dølle(2 år) og Ejvin Hoff, Vorbasse (1 år) 

 

7. Valg af suppleanter, genvalg 

Valg af revisor Anneli Jensen, Kiplev og Suppleant Mia Vestenkjær, Sørby Marked 

 

Eventuelt opfordring til at komme med indlæg til nyhedsbrev og Kjeld DTF ønskede ligeledes indlæg til 

Paraden ved Jon Vedel. Erling Bonnesen, har sagt ja til at hjælpe Bjarne Lausten og Eva Kjær i arbejdet for 

frivilligheden og foreninger i landet. Specielt fokus på ”En fest en ansøgning”. 

Leif Cortsen er ikke varm på ideen og er bange for at det bliver af meget mere bureaukrati. Kiplev taler 

varmt for ideen og den fungerer godt i Sønderjylland. Frederik, Ankers Tivoli argumenterede for et 

forenklet skema. 

Indlæg af: 

• Genkrus Bent Tillisch  

• Festival Esben Marcher (mødte ikke op) 

• Showbizz PH Jacobsen 

Efter frokosten var der lagt optil debat, hvor en række aktuelle emner blev drøftet. 

 

Ref. Gregers Maglekær 


